

REFERAT FRA STYREMØTE.

Tid: Torsdag 03.06.21

Sted: Vågsgaten 10, Laksevåg

Til stede: Terje Tvedt, Anders Hetlevik, Baard Brattebø, Torleif Askeland, Anne Cathrine Wie, Jan Olav Andersen

1. Postsaker.

Terje orienterte om innkommet post.

Tatt til orientering.

2. Gjennomgang av fremdriftsplan fra tidligere styremøte.

Anders orienterte.

Arne Stalheim oversendte informasjon om postbokser i Bergen. Tas opp på neste møte.

3. Utstilling – prøver 2022.

Det er enighet om å omstrukturere eksisterende ordning med et jaktprøveutvalg. Det forsøkes å etablere komiteer for hvert arrangement etter følgende modell:

- Festival- / Utstillingskomite – er etablert – NB søknadsfrist 1. august hvert år •
- Komite for Hardangerviddaprøven – er etablert
- Komite for Filefjell – Terje organiserer og etablerer denne
- Komite for Voss/Mjølfjell – må etableres
- Skogsfuglkomite – Baard etablerer denne.
- Aktivitetsutvalg – Arne fortsetter og rekrutterer etter behov

Den enkelte komite rapporterer til Torleif Askeland som holder overoppsyn og er ansvarlig for å bestille materiell som den enkelte komite trenger til sitt arrangement.

Komiteene er selv ansvarlig for å skaffe prøveledere og rekruttere folk for å sikre kontinuitet.

De som har tatt prøvelederkurs tilskrives av Terje og får en forespørsel om deltagelse. Anders kontakter Paal Skageseth med tanke på Stord.

Det arbeides videre med å undersøke en flytting av Mjølfjellprøven til Voss slik at flere terreng kan brukes, bl.a. Jordalen, Brandset, Hamlagrø, Mjølfjell.

Vi tenker litt på datoer – frist for søknad er oktober.

4. Valgkomite.

Klubben er uten valgkomite da dette ble glemt medtatt av det forrige styre på generalforsamlingen.

Terje kontakter Øystein Utne og ber han etablere en valgkomite som sitter frem til neste generalforsamling.

5. Treningsterreng – lufteområde.

Det jobbes med å skaffe et treningsterreng til medlemmene. Områder på Kvamskogen jobbes det med.

Jan Olav undersøker mulighetene for å skaffe et inngjerdet lufteområde på Hamre i Fana. Her er det flere gårder som er nedlagt og har inngjerdet beite/innmark.

6. Utdanning av instruktører.

Klubben har lite godkjente instruktører med utdanning Fase II.

Det ble vedtatt at VFK må få utdannet instruktører som kan avholde dressurkurs og er oppdatert på dressurmetoder som i dag anbefales brukt.

AC kontakter Mira og avklarer hvilken kompetanse hun har og om hun evt. vil ta formell utdanning i regi av FKF.

Jan Olav kontakter Trond Knudsen og forspør om han vil ta Fase II.

Baard legger ut en sak på hjemmeside og FB der de som er interessert i å ta en utdanning melder seg.

7. Hjemmeside – FB.

Enighet om at hjemmesiden må brukes mye mer enn i dag. All informasjon skal først legges på hjemmesiden, deretter på FB med link til hjemmesiden. Påmeldingslink legges på hjemmeside.

Kommende aktiviteter må fortløpende legges ut når aktiviteten nærmer

seg. Enighet om at vi må bli mye flinkere til dette arbeidet.

Baard oppretter straks en sak om Hardangerviddaprøven på hjemmesiden. Jan Olav sender tekst – bilde er levert og skal brukes både på hjemmeside og FB.

Når dette arrangementet er lagt ut på hjemmesiden – opprettes det straks arrangement på FB med link til hjemmesiden. Dette haster.

8. Lager – møtelokaliteter.

Enighet om å avvikle leieforholdet i Kanalveien med umiddelbar virkning. Leie er betalt ut juni.

Klubben har fått nytt lager på Midttun som vi får låne gratis. Lageret flyttes onsdag 9. juni.

Mulighet for å låne lokaliteter hos Midtun Zoo i Åsane til foredrag, generalforsamling, medlemsmøter etc. Kan kombineres med handel i butikk med prosenter. Anders sjekker ut dette.